

## Antarctic · Easter Island

# Q & A

**Q: 飛往南美洲的航班要飛很久嗎? 有直航到達嗎?** How long is the flight to South America? Is there a direct flight?

**A:** 是的, 航程會比較長, 而且沒有直航航班。

Yes, the flight is relatively long, and there is no direct flight.

所以本公司刻意於荷蘭停留一晚, 不須客人連續乘坐兩次共坐30多小時的航程, 而且更要加上轉機期間的時間呢。

另一方面, 我們避免了因即日於歐洲或北美轉機往南美洲的航班延誤而損失寶貴行程。

荷蘭航空由香港飛往阿姆斯特丹(約12小時, 入住一晚希爾頓酒店), 翌日由阿姆斯特丹往智利聖地牙哥(約17小時)

Therefore, our company intends to stay in the Netherlands for one night. It does not require customers to take two consecutive flights of more than 30 hours, and the time during the transit period must be added. On the other hand, we avoid the loss of valuable travel due to the delay of the same-day connecting flight in Europe or North America to South America.

KLM flies from Hong Kong to Amsterdam (about 12 hours, stay at Hilton Hotel for one night), and from Amsterdam to Santiago, Chile the next day (about 17 hours)

**Q: 南極很冷? 我是否該帶很多厚外套?** Antarctica is very cold? Should I bring a lot of heavy coats?

**A:** 12 ~ 2月屬於南極的夏季, 氣溫約在攝氏10度 ~ 零下5度。

December to February belongs to Antarctic summer, the temperature is about 10 degrees Celsius to minus 5 degrees Celsius.

郵輪公司會送給客人每人一件防風預寒大褸, 出發前本公司會向客人要求提供合身呎碼, 並於登船時郵輪公司已安排放於客人入住的套房內。

The cruise company will give each guest a windproof and cold-prevention coat. Before departure, the company will ask the guests to provide a suitable size, and the cruise company has arranged to put it in the guest's suite when boarding the ship.

**Q: 南極的風浪很厲害嗎? 會不會暈船?** Are the winds and waves in Antarctica very strong? Will there be seasick waves?

**A:** 不一定, 要看當時實際天氣情況, 暈丸, 暈貼可以備著以備不時之需。

Not necessarily, it depends on the actual weather conditions at that time, halo pills and halo stickers can be prepared for emergencies.

**Q: 去南極遊輪需要帶很多襯衫、西裝、晚禮服嗎?** Do you need to bring a lot of shirts, suits, and evening gowns for an Antarctic cruise?

**A:** 不需要太多, 我們在郵輪上只須穿著普通整齊衣著, 另外於晚餐時不可以穿著背心、短褲、拖鞋。

It doesn't need much, we only need to wear ordinary neat clothes on the cruise, and we are not allowed to wear vests, shorts, and slippers during dinner.

**Q: 去南極要帶什麼?** What to bring to Antarctica?

**A:** 普通裝束、太陽眼鏡、防曬用品、帽、旅行藥物(船上會有註診醫生), 相機、攝錄機、望遠鏡等器材可因應需要而攜帶。

郵輪房間會提供沐浴露、洗髮水、吹風機、毛巾、牙膏、牙刷。

Ordinary attire, sunglasses, sunscreen products, hats, travel medicine (there will be a doctor on board), cameras, camcorders, binoculars and other equipment can be carried according to needs. The cruise room will provide shower gel, shampoo, hair dryer, towels, toothpaste, toothbrush

**Q: Silversea銀海郵輪Silver could是什麼類型的郵輪?** What type of cruise ship is Silversea Cruises Silver could?

**A:** 銀海郵輪屬於奢華品牌, 以2至4萬噸中型船為主, 於2008年開始設立奢華極地航次, 包括, 南、北極; 船上工作人員203人, 南極航線載客最多240人, 即接近1:1比例. 1, 並以高質數服務、膳食作為對客人的承諾。

Silversea Cruises is a luxury brand, mainly with medium-sized ships of 20,000 to 40,000 tons. In 2008, it started to set up luxury polar voyages, including the South and North Pole; there are 203 staff on board, and the Antarctic route can carry up to 240 passengers, which is close to 1 : 1 ratio. 1, and high-quality services and meals as a commitment to guests.

**【極地.探索】南極半島·全程5次登岸·智利復活節島 22天**

Silver Cloud極地探索船·專業團隊Silversea帶領·專屬航機登船·聖地牙哥Ritz Carlton

**Q: 這個行程所去之所有地方, 需要打黃熱病針? Do you need a yellow fever shot for all the places you go on this itinerary?**

**A:** 不需要。  
unnecessary.

**Q: 郵輪上是否需要額外付出酒水、餐點、小費等費用? Do I need to pay extra for drinks, meals, tips, etc. on the cruise?**

**A:** 參加銀海郵輪南極航線的費用, 已包含小費、酒水(指定品牌酒除外)、客房服務、每天在不同餐廳用餐(早餐、午餐、下午茶、晚餐), 1只有一家法式餐廳需要預約和收費, 約US60人。

The cost of participating in the Antarctic route of Silversea Cruises includes tips, drinks (except designated brand wines), room service, and meals in different restaurants every day (breakfast, lunch, afternoon tea, dinner), There is only one French restaurant that requires reservations and charges, about US60 people.

**Q: 南極可以上岸嗎? Is Antarctica accessible??**

**A:** 可以, 南極只有極地觀光船, 載客量約200人之船隊, 才能踏足南極土地, 銀海郵輪屬於極地級船隊, 一定可上岸。而市場上用上大噸數之郵輪前往南極, 乘客只可於船上數天遠觀南極海岸線, 故前往南極選擇郵輪定必要注意。

Yes, only a polar sightseeing ship with a passenger capacity of about 200 people can set foot on the Antarctic land. Silversea Cruises belongs to the polar-class fleet to Antarctica and can definitely go ashore.

On the market, large-tonnage cruise ships are used to go to Antarctica, and passengers can only observe the Antarctic coastline from afar for a few days on board, so it is necessary to pay attention to choosing a cruise ship to go to Antarctica.

**Q: 南極會看到什麼? What to see in Antarctica?**

**A:** 你可以看到不同種類海豹, 大量岸上不同種類企鵝, 鯨魚, 南極候鳥, 大型冰山, 不同地質, 全屬自然生態。

You can see different types of seals, a large number of different types of penguins on the shore, whales, Antarctic migratory birds, large icebergs, different geology, all natural ecology

**Q: 我會否不適合前往南極? Am I unfit to travel to Antarctica?**

**A:** 基本上所有人都能參加, 但因登岸問題; 輪椅客人就不太適合。

郵輪往南極只接受2歲以上小童參加, 但岸上觀光因要乘坐橡皮艇, 需六歲以上才能登岸。

Basically everyone can participate, but due to landing problems; wheelchair guests are not suitable.

The cruise to Antarctica only accepts children over the age of 2 to participate, but the shore excursions require a rubber boat, and they must be over six years old to land.

**Q: 南極登岸活動有多長時間? How long is the Antarctic landing?**

**A:** 根據國際南極組織指引, 每次登岸只可100人登岸及停留1小時, 所以是非常珍貴的機會。

According to the guidelines of the International Antarctic Organization, only 100 people can land and stay for 1 hour per landing, so it is a very precious opportunity.

**Q: 前往復活節島參觀什麼? What to visit on Easter Island?**

**A:** 以神秘的Moai雕像為觀光要點, 島上共超過40尊雕象, 於千多年前已有記載, 每一尊Moai型狀不同, 有一些帶帽, 有一些有眼睛, 有一些背部有紋身圖案...但如何建造, 如何搬運等, 沒有正式答案。

Take the mysterious Moai statue as the main point of sightseeing. There are more than 40 statues on the island, which have been recorded more than a thousand years ago. Each Moai has a different shape, some have hats, some have eyes, and some have tattoos on their backs. ..but how to build it, how to move it, etc., there is no official answer.

- - - 祝你旅途愉快 - - -  
wish you a pleasant journey